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Nivåvænge Grundejerforening 

Bestyrelsen 

Den 13. juni 2022 

Referat af bestyrelsesmøde onsdag den 8. juni 2022 
 

Mødet blev afholdt hos Erik, 52. 

Deltagere: Anne Kofoed; Kristian Mathiasen, Christine Jensen; Erik Mørup, Peter Mandrup Jensen 

samt Frank Rygaard. 

 

1. Godkendelse af referat af møde den 26. april 

Referatet var udsendt. Referatet blev godkendt. 

2. Lamper på p-pladsen 

Bestyrelsen m.fl. har været på tur til Kokkedal for at se på to forskellige lamper til placering 

omkring p-pladsen.  

De opstillede lamper er nu justeret på lysstyrken. Der sker endnu en justering med udskiftning 

af pære til anden farve på lyset, så der gives mulighed for at vurdere, hvad der er bedst. 

Bestyrelsen regner med at træffe beslutning om indstilling om valg af lamper på næste 

bestyrelsesmøde. 

3. Status på forberedelse af renovering af p-pladser   

Kristian og Frank har drøftet muligheder med Marie Thing, og der foreligger nogle foreløbige 

overvejelser. Bestyrelsen takkede Marie for en stor indsats. 

Der sigtes mod et endeligt forslag til plan for renoveringen, som kan drøftes på næste 

bestyrelsesmøde.  

4.  Basketball-kurv 

Kristian og Frank har undersøgt mulighederne for alternative placeringer nærmere. 

Placering i et hjørne af fodboldbanen vurderes relevant. Det undersøges, hvad 

omkostningerne til belægning af areal på ca. 5x5 meter og anskaffelse af ny kurv kan være – og 

om det er muligt for foreningen at finansiere udgiften i indeværende år. 
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På næste møde træffes endelig beslutning i sagen. 

5.  Oplæg om initiativer i det sydvestlige hjørne af Nivåvænge 

På foranledning af henvendelse medlem af foreningen har Christine og Peter haft et par 

dialoger med medlemmet om det sydvestlige hjørne af Nivåvænge. Der var udsendt oplæg 

herom inden mødet. 

Bestyrelsen drøftede oplægget. Bestyrelsen besluttede ikke at gå videre med forslaget; særligt 

under hensyn til, at forslaget vedrører et areal, der ikke er grundejerforeningens, og at der i 

grundejerforeningens nærhed er meget store arealer med stor biodiversitet. Dog besluttede 

bestyrelsen at foreslå grundejerforeningen for Nivå Park at godkende at etablere en 

forlængelse mod syd af bøgehækken på et par meter, så der skabes en naturlig indgang til 

Nivåvænge fra vest. 

6. Status medlems restancesag 

Formanden har rykket advokaten for status. Første indledende retsmøde forventes den 16. 

juni. Bestyrelsen følger op. 

7. Sct. Hans-arrangement 

Der er anskaffet brænde til bål. 

Erik og Kristian står for optænding af bål og grill. Frank kører grill til Engen og køber briketter 

og optænding. Grillen er klar kl. 18.00. Bålet tændes kl. 20.00. Der orienteres i Nivåvænge Nyt. 

8.  Gensidig orientering  

- Trampolinen: der er fortsat en del problemer omkring brugen af trampolinen. Bestyrelsen 

var enige om, at det ikke er acceptabelt, hvis der fortsat skal være problemer med adfærd 

og materiel, der ikke passes ordentligt på. Bestyrelsen følger nøje udviklingen 

- Orientering om generalforsamlingen i garageforeningen, der havde flot fremmøde og livlig 

diskussion 

- Det blev drøftet, at vi indbyder de to grundejerforeninger Nivå Park 1 og 2 til et møde om 

emner af fælles interesse 

- Opretning af sten efter nedlæggelsen af fibernet: Det er gået godt med færdiggørelsen. Der 

er lavet et pænt stykke arbejde, så nu ligger stenene ganske fint 

- Evaluering af forskønnelsesdagen: rimelig pæn deltagelse, men det var nu heller ikke så 

varmt og noget blæsende. Dog hyggeligt og vellykket arrangement.  

9. Eventuelt 

- Udskiftning af ventiler for koldt vand: der er fortsat gang i arbejdet med udskiftning, men 

der er fortsat en del, der udestår (vel omkring 2/3 af Nivåvænge). Kommunen arbejder 

med de ressourcer, der er til rådighed 
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- Storskrald: medlemmerne erindres om, at der én gang om måneden er bortkørsel af 

storskrald (hver tredje onsdag i måneden), så der skal ikke stilles ting ved containeren uden 

for dette tidspunkt 

 

Referent: Peter 

 

 


